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Fractie Lokaal Belang
 
  

Geachte mevrouw Pluimers,

U heeft namens de fractie van Lokaal Belang schriftelijke vragen gesteld, op grond van 
artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, over glasvezel en snel 
internet. Onderstaand de beantwoording van uw vragen.

1. Bent u het met ons eens dat snel internet onontbeerlijk is in het hedendaagse leven 
en een goed functionerend internet daarom als een primaire behoefte (conform de 
nutsvoorzieningen) voor zowel inwoners als ondernemers gezien moet worden? 

Wij zijn het zeker met u eens dat een snelle en betrouwbare internet verbinding van 
primair belang is voor bewoners en bedrijven. 

2. Wat is de reden dat u meent dat het besluit over het overgebleven geld (1 miljoen 
euro) een collegebesluit moet zijn en geen raadsvoorstel? Wij wijzen in dit verband 
niet alleen op uw eerdere uitspraken een raadsvoorstel te zullen indienen maar óók 
op de financiële verordening en dan met name artikel 2; Autorisatie begroting 
(waaronder de algemene reserve) en begrotingswijzigingen. 
Duiding: de raad gaat erover. 

In de tijd dat deze opmerking in de LTA is opgenomen was het beeld dat de dorpen 
in de het buitengebied allemaal verglaasd zouden worden door Deltafiber zonder 
dat daar een financiële bijdrage voor nodig zou zijn van de gemeente Barneveld 
zoals het geval was bij de aanleg van glasvezel in het buitengebied (buiten de 
kernen). Het krediet wat niet gebruikt was, en bestemd voor de aanleg van 
glasvezel in het buitengebied, zou dan niet nodig zijn voor dit doeleinde en 
daarmee door afsluiting ten gunste van de structurele begrotingsruimte komen per 
2022. 

3. Bent u met ons van mening dat het heel belangrijke en wenselijk is ook de andere 
zeven kernen in onze gemeente te voorzien van glasvezel; snel internet? 

Jazeker.

4. Wat is de reden dat u dit gereserveerde en dus gelabelde geld in de algemene 
reserve wilt storten, op de grote hoop dus, en niet wil bestemmen voor andere 
glasvezel- dan wel snel internet projecten in onze gemeente? Lokaal Belang vindt 
het bijzonder om reservering vrij te laten vallen terwijl het probleem niet is opgelost. 

Zie deels antwoord op vraag 3. Op dit moment (begin april bekend geworden) heeft 
Deltafiber aangegeven alleen een businesscase te zien in de aanleg van glasvezel 
in de kernen Zwartebroek en Terschuur. Dit laat een ander licht schijnen op het hoe 
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om te gaan met het restbudget. Wij zijn van mening met de kennis van nu om dit 
krediet te behouden voor de aanleg van glasvezel in de kernen van het 
buitengebied. Of dit krediet ook benodigd is, is niet bekend. KPN heeft aangegeven 
dat er veel kernen door hen voorzien gaan worden van glasvezel. Wij hebben 
navraag gedaan bij KPN,dit moment lijken de kernen van de gemeente Barneveld 
niet op korte termijn aan de beurt te zijn.

Daarnaast is het goed op te merken dat het een krediet betreft met daaruit 
voortvloeiend structurele lasten (kapitaalslasten). Het betreft dus niet een 
incidenteel projectbudget wat per ommegaande beschikbaar is of in de reserve te 
storten is. Eventuele afsluiting van de investering (het project) zou op dit moment 
dan ook een structureel voordeel opleveren van €55.000,- per jaar. Dit voordeel is 
gebaseerd op het huidige restant krediet van €1.2MIL.

5. Bent u met ons van mening dat we ons, daar waar mogelijk, moeten inzetten op 
aanleg van glasvezel in alle kernen van onze gemeente? Wij maken ons namelijk 
zorgen dat dit nog niet gebeurd is. 

Wij delen uw mening dat we ons moeten inzetten op de aanleg van glasvezel in de 
kernen. Er lopen al maandenlang gesprekken met Deltafiber over de aanleg van 
glasvezel in onze kernen. Wij zien terug dat het lastig is voor commerciële partijen 
om een sluitende businesscase te maken voor deze kernen. 

6. Bent u bereid om op uw voornemen terug te komen en deze bestemmingswijziging 
cq. begrotingswijziging voorafgaande aan de Kadernota (uiterlijk in de raad van 26 
mei a.s.) als raadsvoorstel aan de gemeenteraad voor te leggen? Graag een 
toelichting.

Wij zullen met een voorstel naar de raad komen over hoe om te gaan met het 
resterende krediet wat bestemd is voor de aanleg van glasvezel in het buitengebied.

7. KPN en ABP hebben vanochtend een plan gepresenteerd waarin zij in 5 jaar de 
dekkingsgraad van glasvezel gaan opschroeven naar 80% van alle Nederlandse 
huishoudens.  
Is het college bereid om actief contact te zoeken met KPN om de 7 kernen van 
onze gemeente, die tot op heden verstoken zijn van snel internet, toegevoegd te 
krijgen aan het plan van KPN?
Tenminste, als er geen andere, nog snellere plannen zijn.

Zoals aangegeven bij antwoord op vraag 4 hebben wij al navraag gedaan. We 
zullen onderzoeken en in overleg gaan met KPN om te kijken of we een versnelling 
teweeg kunnen brengen.


